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Zadeva: Kemični agensi v Baltskem morju 

Zavezniške strani so se po razorožitvi in demilitarizaciji Nemčije po drugi svetovni vojni znebile 
kemičnih agensov, v glavnem tako, da so jih odvrgle v Baltsko morje. Med odvrženimi agensi so 
mehurjevci, kot je gorčični plin, in arzenove spojine (npr. adamzit), krvni agens cianovodikova kislina 
(ciklon B) in živčni agensi (sarin in tabun). Po podatkih Helsinške komisije naj bi se pod gladino 
Baltskega morja skrivalo najmanj 50.000 ton kemičnega orožja, vključno z artilerijskimi izstrelki, 
letalskimi bombami in sodi, v katerih je 15.000 ton kemičnih agensov. Poleg tega nedavna študija v 
okviru projekta CHEMSEA vsebuje dokaze o neuradnih odlagališčih na dveh različnih lokacijah.  

Odvrženi kemični agensi so zaradi teh neuradnih odlagališč, vse pogostejše uporabe Baltskega morja 
ter nepredvidljivosti korozije in pronicanja že povzročili veliko nesreč in jih bodo še naprej povzročali. 

Ali lahko Komisija glede na povečano tveganje, da bodo ljudje, flora in favna izpostavljeni tem 
nevarnim agensom, in posledice tega za EU odgovori na naslednji vprašanji: 

1. Ali namerava sprejeti ukrepe za zajezitev kontaminacije Baltskega morja s kemičnimi agensi? 

2. Ali bi lahko pripravila zakonodajni predlog, ki bo obravnaval to vprašanje? 


